
Rubrik: Medborgarförslag 

 

Skridskobana på Lomtjärn 

 

Vi ungdomar tycker det vore högst önskvärt om Lomtjärn kunde göras om till en  

skridskobana på vintrarna som vattnas, skottas, slipas och underhålls av  

kommunen.  

 

Ishallen i Älvsbyn är alldeles för full under kvällarna. Det pågår bland annat  

ishockey- och konståkningsträningar. På kvällarna, när föräldrarna har slutat  

arbeta och har tid att ta med sina barn till ishallen finns det inte plats.  

Istället för att alla ska trängas ihop i ishallen är det mycket bättre om det  

går att åka i Lomtjärn. Även skolor och dagis skulle kunna nyttja isen under  

dagtid, vilket möjliggör att barnen i Älvsbyn oftare får åka skridskor under  

dagarna när föräldrarna inte kan ta med dem.  

 

Att åka i Lomtjärn istället för att åka i ishallen har definitiva fördelar. Det  

är bra att åka ute i den friska luften. De som åker får en mer autentisk  

upplevelse, det blir som när man åkte skridskor förr i tiden. Det är dessutom  

en relativt billig aktivitet, som kan dra mycket folk in till centrala Älvsbyn  

från byarna runt omkring.  

 

Om kommunen skulle underhålla en skridskobana på Lomtjärn skulle det medföra  

mycket glädje för en liten summa pengar! 

Med vänliga hälsningar 

Emma Pakkala, Lisa Sundström, Cristina Irimia, Victoria Eriksson och Julia  

Lestander. 


